
Referat fra bestyrelsesmøde – Onsdag d. 8. februar 2023 kl. 18.00 
Mødet afholdes i Ribe Fritidscenter – Mødelokale 1 (starter med spisning) 
 
Afbud fra Niels Bojsen Kjær 
 
Dagsorden for bestyrelsesmødet.  
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Generelt: 

1. Godkendelse af referat fra 
bestyrelsesmøde 
den 18. november 2022 
 

 
1.1 
Referat godkendt. 
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Sammenlægning Ribe Fritidscenter, Danhostel 
Ribe 

1. Sammenlægning RFC / DH 
Ansættelsesaftale af Claus P 
(præsentation)  
- reception 10/3-22 kl. 14-17 

2. Hvad arbejdes der med pt. 
Økonomi, bank, bogholderifunktion, 
kontoplan m.m. 
Alkoholbevilling 
Forsikringer 
Personaleforhold / kontrakter – 
bemanding generelt 

3. Eventuelt 
 

 
2.1 
Bestyrelsen godkender ansættelsen af Claus Pedersen som direktør for 
Ribe Fritidscenter. Ansættelsen er med virkning fra 1/1-2023. 
Der er reception for Claus den 10/3-22 fra 14 til 17 i Ribe Fritidscenter. 
 
2.2 
Claus fortalte om hvad der arbejdes med lige nu og fremadrettet. 
Claus og Jørgen har afholdt personalemøde med personalet for Ribe 
Fritidscenter, Ribe Svømmebad og Danhostel Ribe, om hvad visionerne 
er med den nye organisation.  
Claus er i gang med at holde møder med foreninger, og i samarbejde med 
Conni og Jørgen også med leverandør, forsikringer m.m. 
Der skal laves nye kontrakter til personale der kommer fra Danhostel, og 
der arbejdes på en opdatering af personalehåndbogen. 
Der arbejdes med indretningen i forhallen med lounge siddepladser, og en 
forskønnelse af rumdelerne, ligesom skranken ved kiosken. Der tænkes 
også øget skiltning udenfor, så bl.a. gæster i Riplay kan se at der er cafe 
og kiosk i Ribe Fritidscenter 
 
Jørgen arbejder på en samling af den nye organisations økonomistruktur, 
ny kontoplan – samlet bogføring på E-conomic samt flere funktioner 
vedr. den samlede økonomi. 
 
2.3 
Intet til dette punkt 
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Info / Nyt fra Ribe Fritidscenter 
1. Økonomi 2022 
2. Riplay byggeregnskab  

- afsluttende styregruppemøde 
- 1 års fødselsdag 

3. Gulv hal 1 
4. Tag haller og mellembygning 
5. Driftsaftale Ribe Svømmebad – se 

også under Ribe Svømmebad 
6. Stand UP - koncerter. 
7. Spinning / RHK klublokale 
8. Riplay, salgsvogn, godkendelse, 

placering (el m.m.) 
9. Aftale med KFF om brug af 

motionscenter 
10. Status vedr. udvidelse af 

overnatningskapacitet 
11. Springcenter – nu også ift. nyt center 

i Esbjerg 
12. Vurdering / dialog om mulighed for 

medlemsabonnement for brug af 
padelbanerne 

13. Eventuelt 
 

 
3.1 
Jørgen informerer om økonomien for 2022 – ud fra et foreløbigt regnskab 
for Ribe Fritidscenter 
 
3.2 
Byggeregnskab for Riplay blev gennemgået og godkendt af bestyrelsen 
 
Den 17. juni 2023 bliver dagen for fejningen af 1 års dagen i Riplay. 
Der bliver afholdt forskellige arrangementer denne dag og det arbejdes 
der på. 
 
3.3 
Der er udfordringer med gulvet i hal 1. efter en lakering i juni 2022, er 
det i efteråret konstateret at lakken ikke hæfter godt nok, da gulvreklamer 
ifm. 2 Ribe-Esbjerg HH håndboldkampe har revet lakken med, når 
reklamerne tages af gulvet. Vi har været i dialog med lakerings 
leverandøren og med Ribe-Esbjerg HH, og arbejder på en løsning. 
Gulvet blev efter de første skader, om lakeret i november måned, men det 
afhjalp ikke problemet. Nu arbejdes der med en mulig total-afslibning af 
gulvet i forhold til etablering at et helt nyt gulv i hal 1. Udfordringen er at 
gulvet er ”afhøvlet” 2 gange tidligere, og derfor nok ikke kan klare endnu 
en total afslibning / afhøvling. 
 
3.4 
Vi har utætheder på vores tagflader – særligt omkring hal 2 og 
mellembygningen mellem hal 1 og hal 2 (det flade tag). 
Jørgen har aftalt besigtigelse af tagene med Phønix Tag, som efter dette 
kommer med kommentarer og forslag til udbedring. 
 
3.5 
Drøftes i punkt 5.2 
 



 
3.6 
Billetsalget til koncerten med Rikke Thomsen 30/3 er tilfredsstillende. 
Omvendt kunne salget til Stand Up i Ribe Hallen 2/3 være bedre, her vil 
der blive reklameret mere på de forskellige platforme. 
 
Vi har kontrakt med Kandis til julefrokosten d. 9/12-23. 
Der er nu også skrevet kontrakt julefrokosten d. 7/12-23-24. 
 
3.7 
Ribe Gymnastikforening har stoppet hold med spinning 31/12-22 
Ribe Fritidscenter har på opfordring fra instruktørerne hold, som kører 
frem til 31/3-2023. 
 
Der er afholdt møde med Ribe HK om indretning af nyt klublokalet. 
Klublokalet bliver i de nuværende spinningslokaler. Ribe HK overtager 
lokaler fra 1. april 2023 
Esbjerg Kommune har godkendt udkast til lejeaftale mellem RFC og Ribe 
HK, og Ribe HK vil nu udarbejde forslag til indregning m.m. for 
lokalerne. 
Det nuværende klublokale som Ribe Gymnastikforening (RGF) har haft 
de seneste år, bliver en del af Ribe HKs kommende klublokaler.  
Dette har forud været drøftet med RGF og de godt kunne undvære 
lokalet. Tilbagemeldingen var at de havde brug for depotplads til de 
materialer de har i klublokalet. RGF erhverver fra april 2023 i stedet 
andet, lidt mindre, lokale på 1. salen ved Ribe Boldklub, som kan 
indrettes til opbevaring af de nødvendige materialer.  
Herudover arbejdes der med muligheden for mindre ”møderum” til RGF, 
eventuelt i samspil med andre parter.  
 
3.8 
Den købte salgsvognen til brug i Riplay Parken, skal godkendes til salg. 
Der kigges på en optimal placering i Riplay, som dog kan medføre at der 
skal ændres på installationer for vand og strøm.  
 
3.9 
Klinik for fysioterapi har henvendt sig vedrørende aftalen og prisen for 
brugen af motionscenteret med deres patienter. Bestyrelsen ønsker at 
fastholde den nuværende afregningsmodel og prissætning. 
  
3.10 
Punktet blev drøftet på mødet. 
 
3.11 
Drøftes på næste møde. 
 
3.12 
Drøftes på næste møde. 
 
3.13 
Badminton klubben mangler tider, specielt til ungdom. De har fået tildelt 
nogle eftermiddagstider i Ribe Hallen. På seniorplan er de også udfordret 
med deres tider torsdag aften, men her kan vi pt ikke tilbyde yderligere. 
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Info/ Nyt Danhostel, Ribe Hallen 

1. Økonomi – belægning 2022 
2. Tag reparation / skorsten (økonomi) 
3. Brandsyn og nødvendige ændringer i 

indretning/dagligdag (Også gældende 
for RFC) 

4. Eventuelt 
 

 
4.1 
Claus informerede om økonomi for Danhostel. Det har været det bedste 
år siden Claus overtog forpagtningen. 
Jørgen informerer om økonomien for Ribe Hallen 2022 – ud fra et 
foreløbigt regnskab for Ribe Fritidscenter 
 
4.2 
Der er sat stillads op og tag projektet er igangsat. 
 
4.3 
Ændringerne på indretning/dagligdag er der ved at blive set på efter de 
nødvendige krav til brandmyndighederne.  
 
4.4 
Der er en række vinduer på Danhostel, som snart trænger til udskiftning. 
Der holdes øje med udviklingen. 
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Ribe Svømmebad 

1. Økonomi 2022 
 

 
5.1 
Jørgen informerede om økonomien for Ribe Svømmebad. 
 
 



 
 

2. Driftsaftale Ribe Svømmebad – 
dialog med Arne Nikolajsen 

3. Udvidelse 2023-2024 
Kontakt til kommunen for en tidslinje 
m.m. for projektet 

4. Eventuelt 
 

 
 
5.2 
Driftsaftale af Ribe Svømmebad skal ajourføres og drøftes med 
kommunen. Dette er berammet til at ske senest efteråret 2023. Vi har 
været i dialog med FRITID og med dir. Arne Nikolajsen omkring forhold 
relateret til driftsaftalen, og vi vil ifm. opsamlingen i efteråret tage disse 
forhold med. 
 
5.3 
Carsten har snakket med kommunen om en tidslinje for udvidelsen af 
svømmebadet. Denne vil komme og repræsentanter fra RFC vil være med 
i den nedsatte byggeudvalg. 
 
5.4 
Intet til dette punkt 
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Kommende møder 
Mandag d. 20/3-2023 kl. 18.00 

Onsdag d. 26/4-2023 kl. 16,30 med 

efterfølgende repræsentantskabsmøde kl. 

18.00 

 

 
6. 
Datoerne fastsættes 
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Eventuelt 

7. 
Claus:  
Vedr. receptionen 10/3–23 ønsker Claus at der i den redaktionelle del, 
også fortælles om den nye daglige leder på Danhostel.  
 
Vi skal have flere frivillige – annoncere om dette på diverse medier. 
 
Nini: Når vi annoncerer om Riplay til sommer skal vi huske at fortælle 
om vores andre tilbud, haller, padel, svømmehallen m.m. 
 

 


